
RADA
W MSE

Protokół nr 31/12
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się

w dniu 12 grudnia 2012 r., w Sali Radnego
Urzędu Miejskiego w Mosinie, p1. 20 Października 1.

Posiedzenie otworzył o godz. 17.30 przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marian
Jabłoński. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej komisji stałej Rady
Miejskiej w Mosinie według załączonej lisiy obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Prowadzący obrady Marian Jabłoński, w nawiązaniu do przeprowadzonej kontroli realizacji
dochodów i wydatków w dziale gospodarowanie mieniem komunalnym i ochrona
środowiska, omówił z pozostałymi członkami Komisji Rewizyjnej sprawę dotyczącą
wyjaśnienia gospodarowania pozyskanym drewnem. Zaproponował przy tym, iż zwróci się
on do Burmistrza Gminy Mosina o wyjaśnienie szczegółów z tym związanych, dotyczących
ewidencjonowania pozyskanego na skutek wycinki drewna, a także jego zbywania.
Przewodniczący obrad Marian Jabłoński dokonał podsumowania pracy Komisji Rewizyjnej
w roku 2012. Następnie zaproponował, iż w związku z posiedzeniem wyżej wymienionej
komisji stałej w styczniu 2013 r., zwróci się on do Burmistrza Gminy Mosina
z prośbą o przedstawienie komisji wszystkich faktur związanych z ogłoszeniami prasowymi,
dotyczącymi działu gospodarki mieszkaniowej za 2012 r.
Radna Małorzata Twardowska poinformowała o pracach Komisji Statutowej nad projektem
Statutu Gminy Mosina. Powiadomiła przy tym o proponowanych zapisach dotyczących
rozpatrywania sprawa skarg, a także o rozważaniu przez wyżej wymienioną komisję doraźną,
czy protokoły pokontrolne Komisji Rewizyjnej powinny być przyjmowane uchwałą Rady
Miejskiej. Wyżej wymieniona komisja stała przeprowadziła dyskusję w powyższej sprawie.
Prowadzący obrady Marian Jabłoński przedstawił projekt protokołu pokontrolnego
przeprowadzonej kontroli przyznawania i wypłaty ekwiwalentów dla członków OSP,
biorących udział w akcjach gaśniczych i szkoleniach pożarowych. Komisja Rewizyjna
przyjęła powyższy protokół, który stanowi załącznik niniejszego protokołu.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 19.50. f

protokołowała prze okiniczył

Joanna jfyaczyk aoński


